

YE-933A 单工位靴筒平整机 Boot Ironing Machine

1. 本机型结合蒸汽、强力热风为一体软化靴面，双滚轮展平、挤压已软化靴面；同时配制烫斗以及高温电热棒使线缝与折皱平整，以保证靴面曲线更为完美；用于男女靴类的靴筒平、整、伏，实工序。
2. 本机型改变传统人工手持方式，成为自动平衡双悬挂；省力、省时、操作方便、快捷、提高生产效率。
3. 上下铝模张开迅速，自动平衡，大小可调，电子温控。
4. 双铝模具有 360 度旋转、定位平衡、准确；能对靴筒的每个部位都能进行烫平。

1. Combines steam and strong hot air together to soften upper, with iron and electrical bar to eliminate wrinkles and make a smooth surface.
2. This machines use the auto-balance ironing double head instead of the older manual single head to save labor and improve the efficiency.
3. The operator can work from any position of the boot quickly and conveniently.
4. Both the aluminum mold can rotate 360°. Balanced and accurate positioning. Ironing for every position on boot.

机械尺寸 Dimensions	重量 Weight	电压 Voltage	功率 Power	空压源 Air pressure	产量 Capacity
710X950X2030mm	280kg	380V	3.5kw	0.6MPa	1000Pairs/8H



远益®
YUANYI

YUANYI SHOE MAKING MACHINE

远益鞋机



YE-933A 单工位靴筒平整机
YE-933A Boot Ironing Machine

since
96
专心 专业 创新
www.cneaga.com